

# Referat til bestyrelsesmøde mandag den 12. april 2021 kl. 18.00

**Indkaldte:** Peter, Bitten, Ingrid, Kim, Flemming, Kate og Jacob

**Afbud:** Ingrid

<b>Valg af referent</b>	Peter/Bitten
<b>Til og fra driften Status på opgaverne</b>	<p>Ejvind er stoppet og vi afventer ny medarbejder. Gennemgang af aktivitetslisten med Jacob</p> <p>Have med overbeplantning – hvad sker der her? Belægning ved nye molokker, skal laves så hurtigt som muligt</p> <p>Murværket på beboerhuset, efter branden har taget skade, det skal der tjekkes op på.</p> <p>Hvad sker der med resten af numre skiltene. De skal alle skiftes til sorte</p> <p>Kan vi overføre penge fra den planlagte jubilæumsfest, (som vi aflyser) og bruger dem til en genåbningsfest for beboerhuset</p> <p>Jubilæumsgaven: ønsker os borde/bænke sæt med grill plader</p> <p>Vi ønsker info-tavler til opstilling ved siden af de 3 nye molokker</p>
<b>Nye punkter til dagsorden</b>	
<b>GB nyt</b>	Bladet er løftet op i selskabet og der kommer blad ud i løbet af året.
<b>Beboerhus</b>	<p>Beboerhus, udlejningsregler mv. Der afholdes en "se Stenagers beboerhus" Allan og Peter planlægger dagen. Det viser sig at det før SU, var det FU (fællesudvalget) der indbetalte til beboerhuset. Men vi har fået de midler (der var afsat til aktiviteter og ikke brug) tilbage som vi var berettiget til efter fordelingsnøglen.</p>
<b>SU</b>	<p>SU er nu lukket ned. Det var en hård afslutning. Multibanen og den tilhørende det grønne områder (kilen der går ned til ringvejen)</p>

	overgår til kommunen. Beslutningen er på kommunalbestyrelsesmødet den 14. april
<b>Legepladser</b>	Intet
<b>Er der noget beboerne skal informeres om, indtil vi har et nyt beboerblad?</b>	Info for "Velkommen til Stenager nye beboerhus" Peter og Allan planlægger
<b>Nye datoer?</b>	Regnskabsmøde 4. maj Formandsmøde 6. Maj DV- plans møde 31. maj Rep. møde 16. Juni Budgetmøde 25. august Afdelingsmøde 13. Sept.
<b>Evt.</b>	Næste møde den 3. Maj flyttes til den 4. Maj.